
Styremøte 15.august 2016 

Hos Wenche 

Ref 3-16 

Tilstede: Morten, Oddleif, Jarle, Hanne Sofie, Wenche og Mariann 

Sak 1 

Fylkesmannen har sendt ut varsel om at renseanlegget har søkt om å øke utslippstillatelsen fra 
15 000pe til 50 000pe Jarle har fått dette som nabovarsel, men Hestnes vel er ikke varslet.  Vi sender 
forespørsel til fylkesmannen om det er gjort konsekvensutredning, og ber samtidig om å stå som part 
når info om både denne saken og andre saker som berører Hestnes sendes ut. 

Sak 2 

St Hans: suksess!  Ca. 240 personer. Markedsføring fungerte. Dugnad med søppelplukking fungerte. 
Vanskelig å få fyr pga. mye regn. Må ha sekker, papir el. i bålet. Vi prøver å få lagt en form for bro 
over bekken, da vil Lasse Damgaard slå jordet. 

Sak 3 

Hestnesmarsjen. Grete og Jane Marie utgjør komiteen. Vi kaller inn til planleggingsmøte sammen 
med dem.  

Sak 4 

Hestnes barnehage har tatt kontakt for å forhøre seg om vi vil samarbeide om en gapahauk i 
nærområdet. Vi er interessert.  Tenker gapahauk, noen bord og å legge bekken i rør pga. sikkerheten.  
Vi gir barnehagen beskjed om at vi vil samarbeide om dette, og prøver å finne noen som kan ta seg 
av søknader ang tillatelse, økonomiske midler og annet.  

Sak 5 

Flere våte partier i Hestnesmarka. Vi tar kontakt med treplantingsselskapet og forhører oss om de 
kan styre en opprustning, hvis vi stiller med folk.  

Neste styremøte avtales etter hvert. 

 

 

 


